
 

 

Synpunkter från Naturskyddsföreningen Gävle på ” Förslag till planprogram för Gävle Västra”. 

Bättre tågförbindelse är i grunden bra men minimera ingreppet i den gröna korridoren.  
- Hur säkerställs dess funktion som spridningskorridor för flora och fauna?  
- Finns någon möjlighet att dra spåren något sydligare?  
Parkering norr om stationen kan göras mindre då parkering kan ske på den södra sidan.  
 
Behåll så mycket som möjligt av ”Hagaströmskorridoren”, så välj ”Bebyggelsealternativ 1 - Fördel 

Grönstruktur”  i planprogrammet. 
 

Att öppna upp Bäckebrobäcken vid mynningen till Gavleån är positivt men byggnation i närheten av 

bäckravinen är problematiskt och måste undvikas om naturmiljön längs bäcken riskerar att skadas. 
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